
 

 
 

       
..ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,     16/03/2019 
 
Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Πτωτική η επισκεψιμότητα κρουαζιερόπλοιων στο λιμάνι της Ηγουμενίτσας» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Απογοητευτικά για την Ήπειρο ήταν τα στοιχεία της Ένωσης Λιμένων Ελλάδος τα οποία 
περιήλθαν στην αντίληψή μας, προ ολίγων ημερών και δείχνουν ότι, στα λιμάνια της 
Ηπείρου έχουν παρατηρηθεί τεράστιες μειώσεις, όσον αφορά στις αφίξεις 
κρουαζιερόπλοιων. Τα τελευταία χρόνια, υπήρχε μία ανοδική σχετική πορεία στην 
Ηγουμενίτσα, με τα κρουαζιερόπλοια να επιλέγουν το λιμάνι και τους τουρίστες να 
αφιερώνουν μερικές ώρες στην Ήπειρο. Όμως, το 2019, η χρονιά δεν ήταν καθόλου καλή, 
σε αντίθεση με ότι συνέβη σε άλλα λιμάνια της χώρας, όπου καταγράφηκε μια αύξηση 
σχετικής επισκεψιμότητας, της τάξης του 14,3%. Σύμφωνα με τα στοιχεία, το 2019, στην 
Ηγουμενίτσα κατέφθασαν μόλις πέντε κρουαζιερόπλοια με 1.053 επιβάτες, ενώ τα 
προηγούμενα έτη είχαμε αφίξεις περισσοτέρων πλοίων με πολύ περισσότερους επιβάτες. 
Τα στοιχεία της τελευταίας χρονιάς δεν ήταν καθόλου ικανοποιητικά και αποδεικνύουν ότι, 
χρειάζεται πολύ δουλειά για να ενταχθούν τα λιμάνια της Ηπείρου στον χάρτη του 
τουρισμού κρουαζιέρας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να αναλάβετε τις κατάλληλες πολιτικές πρωτοβουλίες, στο μερίδιο δικαιοδοσίας 
που σας αναλογεί, έτσι ώστε να δρομολογηθούν, τόσο τα απαραίτητα έργα υποδομής στα 
λιμάνια της Ηπείρου, όσο και οι απαραίτητες καμπάνιες τουριστικής προβολής των 
περιοχών περί τα λιμάνια αποβίβασης, ώστε να αυξηθεί το τουριστικό προϊόν της Ηπείρου 
και να προκύψει όφελος για τους ντόπιους επιχειρηματίες εστίασης και λιανικών πωλήσεων; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
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